
PISMA BRALCEV
Našo skupnost z zanimanjem prebiram — vse po vrsti. Posebno me
zanimajo dopisi iz naših KS.

Že marsikdo seje obregnil ob to,
da iz našega Šmartnega ni nikoli nič
napisanega. No, res si je za to trcba
vzeti nekaj časa pa dodati malo
dobre volje. Imamo lep dom obča-
nom, imamo pa tudi dovolj sposob-
nih Ijudi, da bi lahko oživelo vsako-
vrstno druibenopolitično delo, kot
je to svoje čase ie bilo. A na ialosl se
moram dotakniti boleče točke zad-
njega časa, ko se je v organizacije
vmil človek, ki prej ie nešteto let ni
sodelovat nikjer. S svojo navzoč-
nostjo je samo buril duhove. Naj-
bolj neugnani družbeni delavci so
bili zadnje časc tarče grobih njego-
vih napadov. Ni mi ga Ireba imeno-
vati, ker ga vsi predobro poznamo.

Imenujem pa tu tovariša Roka
Martinčiča, ki je zadnja njegova
»žrtev«, njega, ki je bil vseskozi
poleg tovariša Janežiča največja go-
nilna sila na našem področju, spo-
meničar z neštetimi odlikovanji, ka-
teremu moramo izkazati največjo
čast in pohvalo — tako kot vsem
drugim neumornim sodelavcem.
Zgoraj omenjenega puhloglavca bl
samo vprašal: Ali je bilo potrebno
vse to? Takšni Ijudjeje bolje, da se v
javnosti sploh ne prikažejo.

Moramo pa pohvaliii gasilsko
društvo pa nogometni klub in druš-

tvo upokojencev, ki je bilo do ne-
davnega glavni iniciator druibeno-
poliličnega življenja na našem tere-
nu. Na letnem občnem zboru 8.
marca je predsednik drušlva najprej
čestital vsem navzočim ženam in
materam za njihov praznik, nato pa
smo z enominutnim molkom poča-
stili spomin naših pokojnih članic in
članov. Na predsednikovo, iajni-
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kovo in blagajnikovo poročilo ni
bilo dosti pripomb. Z zanimanjem
pa smo prisluhnili poročilu računo-
vodkinje Marije Abnan, ki je tol-,
mačila vse postavke lelnega obra-
čuna in se je izkazalo, da je bilo po-
slovanje zelo pozitivno. No, da bo
jasno: društvo upokojencev ima
svoj bife, kjersi lahko upokojenci in
tudi vsi drugi privoščijo nekaj ra-
zvedrila. Tovarišici Aimanovi se vsi
upokojenci zahvaljujemo za njen
trudin želimo, dašenadalje vodira-
čunovodstvo. Naše društvo šteje
danes 70 članov.

In kako je z najvažnejšo organi-
zacijo SZDL? Po odhodu prejš-
njega predsednika KK SZDL, kije
vodil to organizacijo po svojih
močeh kar zadovoljivo, se je njegov

naslednik (podpredsednik) izkazal
slabo. Na zboru krajanov pa smo
enoglasno izvolili za predsednico
Slavko Brečko. Čestilamo ji ter ji že-
limo mnogo uspešnega dela.

DU ima v programu svojega dela
navedeno tudi, da bomo člani sode-
lovali z vsemi druibenopolitičnimi
organizacijami in torej lahko pred-
sedstvo KK SZDL računa tudi na
nas.

Volitve so pri nas potekale še
dosti zadovoljivo in gre vsa zahvala
Z" to volilnim odborom, komisijam
in posameznikom, kajti odnosi so
bili zadnje čase v naši KSp recej ska-
Ijeni in je bila ta situacija tudi tu pri-
sotna.

Domala lakojpo votitvah pa so se
zbrai novoizvoljeni delegati tudi za
vodstvo v . krajevni skupnosti in
izvotili svoja dva predstavnika.
Predsednik sveta KS Šmartno ob
Savi je sedaj Marko Miklič, pred-
sednik skupščine pa Lado Grad, ki
obenem že več let vodistrelsko dru-
žino. Obema čestilamo in jima ie-
limo mnogo uspehov pri bodočem
delu v naši KS. Seveda smo pa
dollni zahvalo prejšnjim funkcio-
narjem, tako tovarišu Janežiču kot
Roku Martinčiču, za vso njihovo
poirtvovalnost in delo.

Naj ob koncu tega skromnega
prispevka zazelim vsem krajanom,
da se bolj zavedamo današnjih za-
pletenih stabilizacijskih časov in da
vzpoitavimo med seboj bolj člove-
koljubne odnose. IVAN BOLTA


